
 

 La reunió va ser organitzada i dirigida per l'equip que està duent a terme les gestions 

amb la Conselleria. Aquest equip està format per un arquitecte (Carlos, pare d'una antiga 

alumna), una ex professora jubilada de l'IES Sant Vicent Ferrer (Pura), Isabel (professora del 

centre)i la Plataforma per Russafa amb la col·laboració de membres del professorat, famílies i 

les AMPA (al llarg d'aquests anys). S'emporta des del 2010 negociant amb Conselleria i 

mobilitzant al barri per a donar visibilitat a la demanda i és de justícia començar el meu escrit 

agraint el titànic i constant treball realitzat per Carlos, Pura, Isabel, María i Inma. 

 Ens trobem en l'avantprojecte i l'objectiu de la reunió va ser recaptar idees i 

suggeriments de la comunitat educativa per a traslladar-les a Conselleria. També ens va explicar 

Carlos els plans presentats pels dos arquitectes de Conselleria. 

 Contextualitzar que inicialment Carlos va realitzar uns plans de manera altruista (seguint 

indicacions i normativa de Conselleria) d'alguna manera per a donar una espenta, un impuls a la 

petició de la reforma. La principal aportació consistia a construir una planta més, canviar el 

gimnàs i adaptacions a normatives. Recordeu que l'institut infringeix nombroses, que van anar 

eixint posteriorment a la seua construcció fa 50 anys. La resta de les millores hauria de ser a 

càrrec del pressupost de l'institut. Va transcórrer el temps entre canvi de govern, jubilacions, 

pandèmia i verificacions tècniques fins a trobar-se en l'última reunió amb la sorpresa que 

Conselleria canvia d'opinió i dona el vistiplau perquè l'institut es tire a baix completament i es 

partisca de zero sense obstacles tècnics ni pressupostaris. Els arquitectes de Conselleria realitzen 

els plans i conviden a la comunitat educativa a col·laborar en aquest projecte. Sobre la primera 

setmana de Juliol es tornarà a reunir l'equip de la reforma i els arquitectes de la Conselleria.  

 Per citar algunes aportacions podria destacar la de l'AMPA de l'IES Sant Vicent Ferrer 

(agraïsc la participació de les famílies) i la seua aposta per patis coeducatius i inclusius i 

l'assignació de recursos especialitzats a l'alumnat amb necessitats educatives especials i de 

compensació de desigualtats. El professorat va presentar millores al projecte i tots coincidim a 

reivindicar les taquilles (s'usen després o no, però almenys que estiguen). 

  

 Els terminis d'execució són un tema que es va remenar de manera hipotètica, fins i tot 

el propi pla podria ser objecte de modificació. No hi ha res confirmat encara. Se sospita que en 

uns tres mesos podria estar aprovat el projecte (seguint pautes burocràtiques ordinàries) i un 

altre any o any i mig per al concurs i licitació. Pel que en tres anys donaria principi l'obra. No se 

sap encara on serien situats els alumnes, probablement en algun edifici ja construït que estiga 

buit.  

 

 L'obra podria durar altres dos anys. Recalque que aquestes dates no estan confirmades per 

Conselleria. 



 

 Carlos es va prendre la molèstia de comparar el nou projecte amb el que tenim 

actualment i ens va explicar una mica en què consistia el nou edifici. Constaria aproximadament 

de: 

- 3 portes d'accés al carrer, vestíbul d'accés de 100m2 i ascensor 

- 270 taquilllas aproximadament 

- Lavabos. Uns 60 vàters i 70 lavabos (ara uns 40 vàters i 30 lavabos) 

- 1 pati de 1800 m² (enfront dels 1400 m² d'ara) 

- Porxo 220 m² (ara 110 m²) 

- Gimnàs 350 m² (ara 150 m²) 

- Vestuari gimnàs 30 m² amb 3 dutxes. 

- Biblioteca de 125 m² (enfront dels 135 m² d'ara) 

- Recinte d'usos múltiples o sala d'actes de 150 m² (ara 280m2) 

- Cafeteria de 100 m² (ara 50 m²) 

- Secretaria de 80 m² amb despatx (enfront dels 92m2 d'ara) 

- Despatx Direcció 25 m² (enfront dels 50 m² d'ara) 

- Despatx Cap d'Estudis de 25 m² (ara 14 m²) 

- Despatx Psicòleg 25 m² (substitueix al despatx vicedirector) 

- Sala visites 25 m² 

- Sala professors 100 m² (ara 85m2)  

- Sala AMPA 25 m² (ara no hi ha una específica) 

- 2 aules de Tecnologia 80 m² cadascuna (abans una de 110 m²) 

- 2 aules d'Informàtica de 75 m² i 100 m² (ara una de 60 m²) 

- 2 sales de Plàstica de 70 m² (ara una de 90m2) 

- 1 sala de Dibuix de 100 m² 

- 3 laboratoris de 75 m² amb departaments (ara 2 de 110 m² i 1 de 120 m²) 

- 24 aules ESO de 50 m² (ara són d'uns 48 m²) 

- 8 aules de Batxiller de 55 m² (ara d'uns 48 m²) 

- 5 aules de suport de 25 m² 

- 5 aules de desdoblament de 25 m² 

- 5 departaments de 25 m² 

 



Carlos ens va explicar que hi ha limitacions a l'hora de construir que depenen de la superfície de 

la planta de la parcel·la. L'edifici tindria 4 plantes.  

S'observa per a corregir en la pròxima reunió que hi ha molt poquetes dutxes, que falten 

vestuaris i lavabos per a l'equip de consergeria i de neteja, que només hi ha un bany per planta 

per a professorat.  

Es proposa que l'eixida de l'edifici siga per als vianants amb aparcament per a bicicletes.  

S'insisteix que el pati tinga zones verdes, arbres i ombra. 

Les aportacions de la comunitat escolar s'hauran d'estudiar, lògicament, pels tècnics i la direcció 

general d'infraestructures educatives i valorar si les propostes no contravenen la norma, són 

viables i que no siguen incompatibles. 

 


